

REPUBLIQUE DU TCHAD
REPUBLIC OF CHAD
MINISTÈRE DE L'AVIATION CIVILE ET DE LA MÉTÉOROLOGIE NATIONALE
MINISTRY OF CIVIL AVIATION AND NATIONAL METEOROLOGICAL
AUTORITÉ DE L'AVIATION CIVILE
CHAD CIVIL AVIATION AUTHORITY

N°005/ADAC/DG/DSA/DNA-2019



CERTIFICAT DE RECONNAISSANCE D'AGRÈMENT D'ORGANISME DE MAINTENANCE D'AÉRONEFS
MAINTENANCE ORGANIZATION RECOGNITION OF APPROVAL CERTIFICATE

N° AMO : CH.145.0363 du 16/05/2018

Conformément au Règlement Aéronautique du Tchad - RAT 06 PARTIE 145
In accordance with Aeronautical Regulation of Chad - RAT 06 - PART 145

NOM DU TITULAIRE DU CERTIFICAT : **AMAC AEROSPACE SWITZERLAND AG**
NAME OF CERTIFICAT HOLDER :

ADRESSE PHYSIQUE DU TITULAIRE DU CERTIFICAT :
LOCATION OF CERTIFICAT HOLDER : **Zone de Maintenance Sud-Ouest
CH 4030 Basel-Euro-Airport-Switzerland
Tel: +41583103131
Fax: +41583103125**

L'atelier de maintenance est reconnu par les Autorités Aéronautiques du Tchad comme un organisme de Maintenance agréée pour entretenir les aéronefs et/ou éléments d'aéronefs inscrits dans le Registre Tchadien d'immatriculation et délivrer les approbations pour remise en service (APRS) correspondant en utilisant la référence ci-dessus. Les spécifications opérationnelles (OpsSpec) sont jointes à la présente autorisation et doivent être traitées dans le cadre des prescriptions juridiques. L'organisme doit exercer ses prérogatives conformément à ses spécifications opérationnelles.

*The maintenance workshop is recognized by Chad Civil Aviation Authority as an Approved Maintenance Organization to maintain aircrafts registered in Chad and /components, as shown in attachments of this recognize certificate, under the regulatory control of CAA Chad (ADAC) and issuing related certificates of release /return to service using the above ADAC approval number
The operational Specifications (OPS Specs) are attached here to as part of the approval issued to the organization below and should be treated as part of the legal requirements. The organization may only exercise privileges as stipulate in its operational specifications.*

J'atteste que le titulaire de cet certificat de reconnaissance d'agrément a été dûment approuvé conformément au Règlement Aéronautique du Tchad (RAT 06 - PARTIE 145). Ce certificat restera en vigueur sauf si annulé, suspendu, révoqué ou expiré. Ce certificat ne peut être transféré.

I hereby certify that the holder of this recognition certificate of approval has been duly approved in accordance with Aeronautical Regulations of Chad (RAT 06 - PARTIE 145). This certificate shall continue in effect unless canceled, suspended, revoked or expired. This certificate is not transferable.

Date de délivrance : **17 JUIN 2019**
Issue date :
Date d'expiration : **16 JUIN 2020**
Expiry date :

Le Directeur Général
de l'Autorité de l'Aviation Civile
The General Manager
Of Civil Aviation Authority


YAMIRI DOUMNGAR GANDA

